



PROTOKOLL STYRELSEMÖTE

Datum: 9 maj 2023

Plats: Klubbstugan

Närvarande:

Hanna Lassing

Linda Svensson

Anna Willforss

Dennis Dahl

Maela Halilovich

Tony Lövdahl

§ 1. Mötets öppnande

Ordförande hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat

§ 2. Godkännande av dagordningen

Dagordningen godkändes

§ 3. Kommentar på föregående mötesprotokoll

Mötesprotokoll från föregående möte godkändes och lades till handlingarna.

§ 4. Val av justerare

Dennis utsågs till att justera dagens protokoll

§ 5. Prioriterade frågor detta möte

Fotbollsutvecklare

Frågan att anställa en fotbollsutvecklare har diskuterats under en längre tid både i styrelsen och senast på gemensamt möte med FU den 25 april. **Styrelsen beslutar att** arbeta vidare med inriktning att anställa en fotbollsutvecklare inför säsongen 2024. Förutsättningen för en anställning är att det till styrelsemötet i augusti finns en plan för en långsiktig finansiering samt att en arbetsbeskrivning tas fram för tjänsten. Slutligt beslut tas först när dessa två punkter är genomförda.

Seniorsektion – handlingsplan

Organisationen kring föreningens herrlag behöver stärkas upp. Styrelsen diskuterar frågan och **beslutar att** till augusti månad ha tagit fram ett första utkast på ett ramverk för hur föreningen ser på seniorverksamheten både i nuvarande herrlag och på sikt även för ett seniorlag på damsidan.

§ 6 Rapport från kansliet

Tony rapporterar att Valnämnden har varit i kontakt med föreningen och önskar hyra klubbstugan för kommande EU val den 8-9 juni. Styrelsen har inget emot att hyra ut klubbstugan under dessa dagar.



Tony får i uppdrag att informera ut till ledarna om uthyrningen så att alla vet vilken verksamhet som pågår i lokalerna.

Anmälningarna till årets "summercamp" fortsätter att komma in. I nuläget är det 86 st barn anmälda.

Tony informerar om att det är dags att söka tider för inomhusspel. Det har det gångna året varit problem med lag inte nyttjar sina bokade tider samt att bollar och västar försvinner. **Styrelsen beslutar att** denna fråga måste lyftas med alla ledare på en ledarträff i aug/sep.

Det har varit en hel del stölder i bollförrådet där man tagit sig in i burarna ovanifrån. Lock över alla burar kommer nu att monteras för att förhindra ytterligare stölder.

§ 7 Rapport från fotbollsutskottet

Fotbollsskolan är i gång med ca 40 talet aktiva barn som deltagit på träningarna.

F08/10 har till FU meddelat att de önskar hjälp med träningsupplägg samt stöd med ytterligare tränare. Anna har besökt en träning och haft dialog med tränarna för att fånga upp deras behov.

FU planerar att hålla ett kortare informationsmöte för alla ledare i aug/sep inför inomhussäsongen samt en ledarträff under november månad.

§ 8 Rapport från aktivitetsgruppen

Försäljningen av bingolotter är avslutad med ett godkänt resultat.

Aktivitetsgruppen har informerats om att ett lag under den gångna helgen bedrivit egen kioskverksamhet. Frågan diskuteras och **styrelsen beslutar att** vid matcher, sammandrag eller liknande aktiviteter på Björkängsvallen är det föreningen som ansvarar för kioskförsäljningen och att kiosken är bemannad.

Bergdalens dag är inplanerad till den 8 oktober när allt seriespel är avslutat. Aktivitetsgruppen kommer att ha möte innan sommaren för att starta upp planeringen.

Aktivitetsgruppen har under april månad genomfört ett "skobytdag" som var mycket uppskattad. Skobytdag planeras att vara ett återkommande evenemang både under vår och höst.

Med anledning av en uppkommen incident diskuteras hantering av lagkassor. Styrelsen ger Linda i uppdrag att ta fram ett förslag på policy för hantering av lagkassa till mötet i **augusti månad**

§ 9 Rapport från anläggningsgruppen

Hanna rapporterar att det varit möte mellan Västfastigheter, FoF, Mark och Exploatering samt Tekniska förvaltningen gällande marken som Västfastigheter äger och kommunen arrenderar.

I nuläget ser inte Västfastigheter något behov av marken inom den närmaste 5 års perioden. Lösningar på annan tillfart (från Klinikvägen) till Björkängsvallen diskuterades också på mötet. Dialogen kommer att fortsätta men vi får räkna med att det är långa processer.



Nytt service avtal med Borås Stad skall skrivas för skötsel av anläggningen. Hanna bevakar att detta kommer på plats.

Belysningen på konstgräsplanen skall bytas till LED belysning efter sommaren.

Hanna lyfter också upp att gräsplanen är i dåligt skick. Dialog pågår med Borås Stad.

§ 10 Rapport från marknad

Marknadsgruppen (Dennis Dahl, Patrick Hjert och Hanna Lassing) har haft möte. Gruppen arbetar med att kontakta alla skyltsponsorer och teckna avtal med dessa. Några nya skyltsponsorer har redan tillkommit.

Nytt marknadsmaterial skall tas fram för att kunna sälja in föreningen till nya sponsorer.

§ 11 Rapport från kassören

Anna rapporterar att föreningen har fler medlemmar som har fakturerats i år jämfört med förra året. Målsättningen är att alla medlems- och träningsavgifter skall vara betalda senast 30 juni. Tony får i uppdrag att informera de ledare som har spelare med obetalda medlems- och träningsavgifter.

§ 12 Rapport från HR

Ann-Helen har inte lämnat någon rapport från HR till detta möte.

§ 13 Övriga frågor

Hanna informerar att föreningen kommer att ha två sommarjobbare anställda av Borås Stad som kommer att arbeta på Bergdalens IK under **3 veckor** i sommar.

Hanna arbetar vidare med framtagning av krisplan för föreningen. Uppdatering kring arbetet sker löpande till styrelsen.

Styrelsen beslutar att pausa arbetet med kommunikation via Instagram.

Styrelsen har informerats om den incident med misshandel som förekommit på en skola i Borås. Styrelsen har i samband med incidenten även varit i kontakt med FU för att diskutera eventuella åtgärder från föreningens sida. Tillsammans med FU beslutades att frågan kring hur vi kommunicerar vår värdegrund och hur aktiva spelare i föreningen är mot varandra både på och utanför planen skall lyftas på nästa ledarträff efter sommaren.

Önskemål har inkommit från herrlaget att ha ett eget omklädningsrum. Styrelsen ser inte detta som någon bra lösning. I stället har herrlaget erbjudits att nyttja omklädningsrum nr 5 som framöver kommer vara låst och med enbart tillgång för herrlaget. Styrelsen har också godkänt att de genomför, på fackmannamässigt sätt, en dörröppning från det stora omklädningsrummet in till omklädningsrum nr 5.



Nästa möte den 14 juni kl 18,00 i klubbstugan

Ordförande förklarar mötet avslutat.

Mötets sekreterare:

Linda Svensson

Ordförande:

Hanna Lassing

Justeras:

Dennis Dahl